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PROTOKÓŁ Nr I /2018 

 

z obrad I Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 22 listopada 2018 r., która odbyła się w Sali 
Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 10.00 
 
Skład Rady – 15 
Obecnych według listy obecności – 15 
       
  
   
Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pani 
Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pan Marcin Gręda – Zastępca Wójta, Pan Marek 
Renik – Radny Powiatowy, Pani Bogumiła Oniśk – Kierownik Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Sadownem, Pani Jadwiga Gutowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Sadownem , oraz sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności.  

Do punktu pierwszego porządku obrad: 
 

Pani Irena Dębkowska – przywitała wszystkich serdecznie i rozpoczęła obrady I Sesji Rady 
Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum.  
 

Odbyło się głosowanie: 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się od głosu – 0 

 

Do punktu drugiego porządku obrad: 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Sadowne przez najstarszego wiekiem radnego, Panią Irenę 
Dębkowską 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 
3. Ślubowanie radnych. 
4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 
5. Wręczenie zaświadczenia o wyborze wójta Gminy Sadowne. 
6. Ślubowanie wójta. 
7. Zamknięcie sesji Rady Gminy Sadowne. 

 
Do punktu trzeciego porządku obrad: 

 
Pan Waldemar Cyran – witam państwa serdecznie. To, że tu jesteśmy to znaczy, że ludzie 
nam zaufali. Myślę, że wspólnie jesteśmy w stanie wiele dla tej gminy zrobić. Gratuluję 
wszystkim którzy po raz kolejny otrzymali mandat jak i tym, którzy po raz pierwszy będą 
pełnili tę funkcję.  



2 
 

 

Pani Irena Dębkowska – witam serdecznie urzędnika wyborczego Pan Marcina Dybkę i 
Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Pana Mieczysław Dębkowskiego. 

Pan Mieczuysław Dębkowski – gratuluję wszystkim radnym wyboru na funkcję radnego 
gminy Sadowne.  

Pan Marcin Dybka- odczytał kolejno radnych, którzy podchodzili o odbierali zaświadczenia o 
wyborze na radnego.  

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 
 

Pani Irena Dębkowska – kolejny punkt to przyjęcie ślubowania radnych. Odczytała tekst 
ślubowania.  Sadowne 22 listopada 2018 r ”wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 
Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie , rzetelnie i uczciwie mając 
na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”  

1. Pani Irena Dębkowska – Ślubuję 
2. Pan Ryszard Decyk – Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
3. Pan Marek Gajewski- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
4. Pan Janusz Kibart- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
5. Pan Zbigniew Kłósek- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
6. Pani Małgorzata Lipka –Bartosik – Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg  
7. Pani Dorota Mianowicz- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
8. Pan Piotr Olkowski- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
9. Pan Jarosław Popławski- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
10. Pani Bożena Rodź- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
11. Pan Andrzej Rosiński- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
12. Pan Sławomir Rydzewski - Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
13. Pan Krzysztof Sych- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
14. Pan Tomasz Szymanik – Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 
15. Pani Teresa Wielgat- Ślubuję,  tak mi dopomóż  Bóg 

 

Do punktu czwartego porządku obrad: 
 

Pani Irena Dębkowska – przechodzimy do wyboru Przewodniczącego i 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Sadowne. Proszę o zgłoszenie kandydatów do komisji 
skrutacyjnej.  

Pan Zbigniew Kłósek – zgłaszam do komisji skrutacyjnej Panią Teresę Wielgat, Pana Marka 
Gajewskiego i Pana Ryszarda Decyka.. Czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę? 

Pani Irena Dębkowska – czy wyraża Pani zgodę na udział w komisji? 

Pani Teresa Wielgat – wyrażam zgodę 

Pani Irena Dębkowska – czy wyraża Pan zgodę na udział w komisji? 
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Pan Marek Gajewski – wyrażam zgodę 

Pani Irena Dębkowska – czy wyraża Pan zgodę na udział w komisji? 

Pan Ryszard Decyk 

Pani Irena Dębkowska – będę odczytywała państw imiennie i proszę o wypowiedź, czy jest 
się za ,przeciw czy wstrzymuje się za takim składem komisji 

 

1. Pani Irena Dębkowska – jestem za 
2. Pan Ryszard Decyk – jestem za 
3. Pan Marek Gajewski- jestem za 
4. Pan Janusz Kibart- jestem za 
5. Pan Zbigniew Kłósek- jestem za 
6. Pani Małgorzata Lipka –Bartosik – jestem za 
7. Pani Dorota Mianowicz- jestem za 
8. Pan Jarosław Popławski- jestem za 
9. Pani Bożena Rodź- jestem za 
10. Pan Andrzej Rosiński- jestem za 
11. Pan Sławomir Rydzewski jestem za  
12. Pan Krzysztof Sych- jestem za 
13. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 
14. Pani Teresa Wielgat- jestem za 

Pan Ryszard Decyk – na Przewodniczącą komisji skrutacyjnej została wybrana Pani Teresa 
Wielgat. 

Pani Teresa Wielgat- odczytała treść regulaminu wybór przewodniczącego rady gminy. 

Pani Irena Dębkowska – proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Rady Gminy. 

Pan Janusz Kibart – zgłaszam na Przewodnicżacego Rady Gminy Pana Tomasza Szymanika 

Pani Irena Dębkowska – czy pan Tomasz Szymanik wyraża zgodę  

Pan Tomasz Szymanik – tak, wyrażam 

Pan Jarosław Popławski – zgłaszam kandydaturę na Przewodniczącego rady gminy Panią 
Irenę Dębkowską 

Pani Irena Dębkowska – bardzo mi miło, ze pan wziął moją osobę pod uwagę, uważam, że 
lepszą kandydaturą będzie osoba młodsza, nie wyrażam zgody. Czy są inne kandydatury. Nie 
widzę w takim razie ogłaszam 10 min przerwę podczas której komisja przygotuje karty do 
głosowania.  

Przerwa – 10.36 

Po przerwie – 10.45 
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Pani Teresa Wielgat – komisja przygotowała karty do głosowania. Pan Gajewski będzie 
odczytywał kolejno z listy radnych. Radny będzie podchodził i oddawał głos w głosowaniu 
tajnym. Komisja sprawdziła czy urna jest pusta.  

Przerwa – 11.00 

Po przerwie – 11.15 

Pani Teresa Wielgat – odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania na 
Przewodniczacego Rady Gminy.  

 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania  - 15 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów nieważnych – 1 

Liczba głosów ważnych – 1 

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata – 13 

Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata – 1 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Tomasz Szymanik uzyskał 
minimalną liczbę głosów i wybrany został na przewodniczącego, każdy z radnych musi 
wypowiedzieć się imiennie, czy jest za uchwałą.  

1. Pan Ryszard Decyk– jestem za 
2. Pani Irena Dębkowska – jestem za 
3. Pan Marek Gajewski- jestem za 
4. Pan Janusz Kibart- jestem za 
5. Pan Zbigniew Kłósek- jestem za 
6. Pani Małgorzata Lipka –Bartosik – jestem za 
7. Piotr Olkowski- jestem za 
8. Pani Dorota Mianowicz- jestem za 
9. Pan Jarosław Popławski- jestem za 
10. Pani Bożena Rodź- jestem za 
11. Pan Andrzej Rosiński- jestem za 
12. Pan Sławomir Rydzewski jestem za  
13. Pan Krzysztof Sych- jestem za 
14. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 
15. Pani Teresa Wielgat- jestem za 

Pani Irena Dębkowska – mamy już wybranego przewodniczącego, przekazuję głos 
przewodniczącemu rady, gratuluję i życzę wszystkiego dobrego.  

Pan Tomasz Szymanik – chcę serdecznie podziękować. Myślę że te głosy są wyrazem 
zaufanie postaram się tego zaufania nie zawieść. Wybór na stanowisko przewodniczącego jest 
dla mnie dużym wyróżnieniem i niesamowitą odpowiedzialnością. Jest to dla mnie również 
wyzwaniem dlatego proszę wybaczyć mi ewentualne pomyłki i potknięcia. Wyrażam 
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współpracę  szanowną radą i z władzami gminy. Chcę, żeby przyświecało nam takie motto 
„Zgoda buduje, a niezgoda rujnuje” 

 
Pan Tomasz Szymanik – zgłaszanie kandydatów na I Wiceprzewodniczącego 
 
Pani Teresa Wielgat – proponuje na funkcji I Wiceprzewodniczacego Panią Irenę Debkowską 
 
Pan Tomasz Szymanik – czy pani Irena Dębkowska wyraża zgodę? 
 
Pani Irena Dębkowska – tak  
 
Pan Tomasz Szymanik – ja proponuję kandydaturę Pana Piotra Olkowskiego na II 
Wiceprzewodniczącego 
Czy pan Piotr wyraża zgodę? 
 
Pan Piotr Olkowski – wyrażam zgodę 
 
Komisja skrutacyjna udała się przygotować karty do głosowania. Przerwa – 11.12 
Po przerwie – 11.24 
 
Pan Tomasz Szymanik – chcę wyjaśnić zgłoszonych zostało 2 kandydatów głosujemy tylko 
na jednego I Wiceprzewodniczacego.  
 
Pan Marek Gajewski odczytywał kolejno z listy radnych, którzy podchodzili i oddawali głos. 
 
Pani Teresa Wielgat – odczytała protokół komisji skrytacyjnej: 
 
Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania  - 15 

na I Wiceprzewodnicżacego zgłoszono kandydaturę Ireny Dębkowskiej i Piotr Olkowski. 
W  
 
Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba głosów ważnych – 15 

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydaturą Ireny Dębkowskie – 12 

Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata Piotra Olkowskiego – 3 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka Irena Dębkowska 
uzyskała wymaganą ilość głosów i została wybrana na I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Sadowne. 

Tomasz Szymanik – odczytał treść uchwały ,a każdy radny potwierdził imiennie  

1. 1.Pan Ryszard Decyk– jestem za 
2. Pani Irena Dębkowska – jestem za 
3. Pan Marek Gajewski- jestem za 
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4. Pan Janusz Kibart- jestem za 
5. Pan Zbigniew Kłósek- jestem za 
6. Pani Małgorzata Lipka –Bartosik – jestem za 
7. Pan Piotr Olkowski – jestem za 
8. Pani Dorota Mianowicz- jestem za 
9. Pan Jarosław Popławski- jestem za 
10. Pani Bożena Rodź- jestem za 
11. Pan Andrzej Rosiński- jestem za 
12. Pan Sławomir Rydzewski jestem za  
13. Pan Krzysztof Sych- jestem za 
14. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 
15. Pani Teresa Wielgat- jestem za 

Pan Tomasz Szymanik – przechodzimy do wyborów II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
ponawiam kandydaturę Piotra Olkowskiego, czy Pan Piotr Olkowski podtrzymuje zdanie i 
wyraża zgodę ? 

Pan Piotr Olkowski – zgadzam się 

Pan Tomasz Szymanik – proszę komisję o przygotowanie kart do głosowania. 

Przerwa  -11.40 

Po przerwie  -11.52 

Pan Marek Gajewski – wyczytywał kolejno z listy radnych, którzy podchodzili i oddawali 
głos. 

Pani Teresa Wielgat – odczytała protokół z wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady. 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów nieważnych – 0 

Liczba głosów ważnych – 15 

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydaturą Ireny Dębkowskie – 12 

Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata Piotra Olkowskiego – 3 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Piotr Olkowski uzyskał 
wymaganą ilość głosów i została wybrana na II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Sadowne. 

Tomasz Szymanik – odczytał treść uchwały ,a każdy radny potwierdził imiennie  

1. Pan Ryszard Decyk– jestem za 
2. Pani Irena Dębkowska – jestem za 
3. Pan Marek Gajewski- jestem za 
4. Pan Janusz Kibart- jestem za 
5. Pan Zbigniew Kłósek- jestem za 
6. Pani Małgorzata Lipka –Bartosik – jestem za 
7. Pan Piotr Olkowski – jestem za 
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8. Pani Dorota Mianowicz- jestem za 
9. Pan Jarosław Popławski- jestem za 
10. Pani Bożena Rodź- jestem za 
11. Pan Andrzej Rosiński- jestem za 
12. Pan Sławomir Rydzewski jestem za  
13. Pan Krzysztof Sych- jestem za 
14. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 
15. Pani Teresa Wielgat- jestem za 

 
Do punktu piątego porządku obrad: 

 

Pan Mieczysław Dębkowski –odczytał treść zaświadczenia, które wręczył Waldemarowi 
Cyranowi – Wójtowi Gminy Sadowne. Złożył wójtowi życzenia i podziękował za 
współpracę.  

Do punktu szóstego porządku obrad: 

Pan Waldemar Cyran – obejmując urząd Wójta Gminy Sadowne uroczyście ślubuję, że 
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Sadowne, tak mi dopomóż Bóg.  

Na wstępie serdecznie dziękuję Gminnej Komisji Wyborczej na ręcę Pana Mieczysława 
Dębkowskiego, dziękuję Panu Marcinowi Dubce urzędnikowi wyborczemu i mojemu 
zastępcy, który włoży w to też dużo swojej pracy . Dziękuję za wybór mojej osoby, nasi 
mieszkańcy pokazali jak ważne jest dla nich to kto będzie pełnił funkcję wójta gminy. 
Kampania wyborcza zaczyna się po wyborach i ja jako wójt uczciwie pracowałem na ten 
wynik. Dziękuję kandydatom kandydującym do rady gminy. Dziękuję kandydatom 
kandydującym do rady powiatu. Gratuluję wszystkim radnym, którzy zasiadją dzisiaj przy 
tym stole. Wczoraj odbyła się I sesja Rady Powiatu z gminy sadowne naszą przedstawicielką 
jest Pani Małgorzata Zyś  i Pan Marek Renik, który będzie pełnił funkcję Wicestarosty. 
Przedstawicielem naszej gminy w Zarządzie Województwa Mazowieckiego jest Pani Elżbieta 
Lanc. Moim kontrkandydatom dziękuję za to, że uczciwie dotrwaliśmy do końca. Serdecznie 
dziękuję Przewodniczącemu Rady Gminy i Wiceprzewodniczącym. Panu Piotrowi 
Olkowskiemu dziękuję za współpracę. Moja współpraca z państwem się nie zmieni. Tak jak 
do tej pory będę się starał funkcję tę pełnić uczciwie i odpowiedzialnie.  

Pan Tomasz Szymanik – pozwolę sobie w imieniu rady złożyć gratulacje, sam wynik, który 
pan osiągnął mówi wszystko, ja ze swojej strony deklaruję współpracę.  

Pani Małgorzata Zyśk – chcę złożyć serdeczne gratulacje Panu Wójtowi. Ten wynik, który 
Pan osiągnął jest imponujący w całym powiecie. Gratuluję też nowo wybranemu prezydium 
rady. Dziękuję Pani Ewie Piórkowskiej i Panu Markowi Zasłonie między innymi dzięki wam 
zostałam radną. W powiecie Starostą została Pani Ewa Besztak, a Wicestarostą Pan Marek 
Renik. Liczę ,że będzie nam się dobrze pracowało z radą Gminy Sadowne. 
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Do punktu siódmego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – podziękował wszystkim za przybycie i owocny udział w obradach. 
Zamknął posiedzenie I Sesji Rady Gminy Sadowne.  

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Protokolant: 

Anna Stawiarz      Przewodniczący Rady Gminy 

         Tomasz Szymanik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


